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Hei. 
Vi vil få dette "i hagen vår". Blom sier de gjør alt for å redusere støy..lys osv men vet at flere som bor 
der er HØYSENSITIVE og har i utgangspunktet problemer med nattesøvnen allerede. Dette vil ikke bli 
bedre etterpå. Dette kommer til å medføre mere sykefravær. Som tidligere sagt så er det også 
fuglearter i nærområdet som er fredet og utryddings truet. Ørn og Hubro. Det blir også store 
forurensninger fra dette som kommer til å spre seg helt ned og forbi Frekhaug pga strømmer. 
Henviser også til undersøkelser i Osterfjorden. Var på møte med UDU og der sa de så pent at Meland 
Kommune har ANSVAR for at beboere har et GODT LEVEOMRÅDE!!!!!!. Var litt forundret av at en på 
møtet som var kalt inn som vara ikke hadde peiling på hva dette dreide seg om og da han spurte 

leder om info så ble han så å si avvist😱. Tror nok flere i utvalget i UDU ikke har lest hele rapporten 
om dette men kun kortverjonen/konklusjonen. 
 
Så spørsmål. 
1. Hvordan kan dere tillate dere å godkjenne dette og bare si at dere IKKE tar hensyn til beboere i 
Dalemarka og Miljøet? 
 
2. Enl uhildet takstmann i Bergen kommer dette til å gi en verdiminskning på boliger i Dalemarka.Så 
hvem skal i så fall betale tapet til oss ved evt salg av bolig? 
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